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Των: Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη

ΘΕΜΑ: «Κατασκευή νέου κτηρίου της Αστυνομικής Διεύθυνσης Καρδίτσας»

Κύριε Υπουργέ,

Στασιμότητα παρατηρείται όσον αφορά τις εξελίξεις για την κατασκευή του νέου κτηρίου
της Αστυνομικής Διεύθυνσης Καρδίτσας, αναμένοντας να ληφθεί η απόφαση της
Διυπουργικής Επιτροπής σχετικά με την ανάθεσή της. Η στασιμότητα είναι
διαπιστωμένη από τον Απρίλιο του 2021, κατά το οποίο χρονικό διάστημα είχαν
ολοκληρωθεί από τη Δημοτική Αρχή Καρδίτσας όλες οι προβλεπόμενες ενέργειες που
της αναλογούσαν. Επίσης, η πλευρά της Αστυνομικής Διεύθυνσης Καρδίτσας προέβη
σε όλες τις προβλεπόμενες κινήσεις και απέστειλε έγκαιρα όλα όσα ζητήθηκαν από το
Υπουργείο.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως ενεργήσετε δεόντως, προκειμένου να ληφθεί άμεσα η απόφαση
ανάθεσης της κατασκευής του νέου κτηρίου της Αστυνομικής Διεύθυνσης Καρδίτσας;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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